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Vragen van het lid Nijboer (PvdA) aan de Ministers van Economische Zaken 
en Klimaat en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijkrelaties over huurders in 
Groningen die in de steek worden gelaten. (ingezonden 19 december 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Woningcorporaties willen snel duidelijkheid van Alders»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de corporatiedirecteuren dat het onverantwoord is dat er 
zo lang onduidelijkheid heerst? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat de Groninger woningcorporaties stellen dat de norm 
voor aardbevingsbestendige huizen elk half jaar verandert? Klopt dat? Zo ja, 
hoe is dat mogelijk? Zo nee, waarom beweren de corporatiedirecteuren dat 
dan? 

Vraag 4
Bent u van mening dat er snel helderheid moet komen en dat huurders de 
dupe zijn van de ellenlange procedures en onduidelijkheid die er nu is? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het heel slecht is dat huurders zo lang in onzekerheid 
zitten? 

Vraag 6
Bent u bereid 1) snel duidelijkheid te verschaffen; 2) ervoor te zorgen dat 
huurders niet letterlijk in de kou komen te staan door achterstallig onderhoud 
en 3) ervoor te zorgen dat de onzekerheid bij huurders wordt weggenomen? 

Vraag 7
Bent u bereid woningcorporaties erop aan te spreken dat zij -ook bij 
onduidelijkheid over procedures en normen- de ellende die daaruit voortkomt 
niet op huurders moeten en mogen afwentelen?

1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/187679/Woningcorporaties-willen-snel-duidelijkheid-van-Alders
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